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Ystad är 
en härlig 

kommun att 
bo och leva i. 
Varje år kom-

mer många turister hit för att 
få ta del av det som vi andra 
har runt omkring oss varje 
dag. Det fi nns mycket att 
vara stolt över men det fi nns 
också mycket att utveckla.

Ystads kommun står inför 
många utmaningar men en 
viktig sak för att klara av det 
är att invånarantalet växer. 
Med fl er kommuninvånarna 
ökar skatteintäkterna, både 
direkt via kommunskatten 
men också via statsbidrag. 
För att kunna nå dit ska be-
folkningsmängden i kom-
munen öka med minst en 
procent varje år. Den nivån 
har den styrande alliansen 
inte nått under de senaste 
åren. Ökningen i år var fram 
till den förste november bara 
22 personer. Målet ska vara 
285 personer. Det betyder 
att kommunen går miste om 
cirka 11 miljoner kronor i 
skatteintäkter under nästa år. 
Om dessa pengar hade kom-
mit in hade barnomsorgen, 
skolan och social omsorg 
sluppit besparingar. Det här 
slår mot välfärden.

Orsaken till den låga be-
folkningsökningen beror på 
att det byggs alldeles för lite 
i kommunen. Den styrande 
alliansen har inte lyckats be-
driva en offensiv politik för 
att få fart på byggandet. Det 
saknas både vision och vilja 
att utveckla Ystad, få fart 
på byggandet och därmed 
ge fl er kommuninvånare en 
bostad samt att människor 
utifrån kan fl ytta hit. Vi so-
cialdemokrater är mycket 
oroliga över det som sker 
och har lagt skarpa förslag 

Fortsättning sidan 2.

En högre växel!
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En höna av en fjäder
AV KENT MÅRTENSSON

En höna av en fjäder
AV KENT MÅRTENSSON

En höna av en fjäder
Den borger-

liga majo-
riteten vill nu 
lägga ner hjärtat 
i ett annat se-
niorernas hus, 

nämligen servicehuset Göken. 
Detta fanns inte med i budget-
underlaget, men har ändå läckt 
ut via media. 

Göken är ett servicehus som 
byggdes på 1980-talet som 
var en ganska ny företeelse 
och väckte stor uppmärksam-
het även utanför kommunens 
gränser. Ett modernt boende 
med närhet till restaurang, ser-
vice, fritidssysselsättning och 
möteslokaler. Nu har visserli-
gen tidens tand satt sina spår i 
byggnaden, men än idag är det 
en febril verksamhet i huset. 
Åtskilliga pensionärsföreningar 
besöker huset för olika aktivi-
teter och många boende i huset 
och i området äter lunch på res-
taurangen.

Det är inte så enkelt att räk-
na upp allt som pågår i huset, 
men det fi nns bland annat dans, 
stavgång, bokcirklar, canasta, 
gymnastik, biljard m.m. Basen 
i verksamheten är restaurangen, 
dit inte bara boende i huset går, 
utan också många som bor i de 
östra stadsdelarna. Den borger-
liga majoriteten hänvisar i sitt 
förslag till restaurangerna på 
Bellevue eller Västra Sjösta-
den. Detta tyder på stor okun-
nighet för möjligheten att med 
allmänna kommunikationer ta 
sig från östra delen till västra 
delen av staden.

Några företagsamma pensio-
närer har samlat in 1300 namn-
underskrifter som protesterar 
mot nedläggningen. Detta visar 
att man inte accepterar den bor-
gerliga nedläggningen av res-
taurang Göken. 

Nu, när det börjat brinna un-
der fötterna på majoriteten, och 
en opinion har skapats mot ned-

läggningen, ska restaurangen 
läggas ut på entreprenad. Men 
ingenting fi nns redovisat hur det 
ska genomföras och ingenting 
vad det kommer att kosta. Är 
detta förslag verkligen genom-
tänkt, eller är det bara ämnat för 
att lägga ut ännu fl er dimridåer? 
Eftersom  konsekvensbeskriv-
ning saknades för Gökens fram-
tid, yrkade vi på en återremiss 
av samhällsbyggnadsnämndens 
budget. Det måste rimligen fi n-
nas någon möjlighet att utläsa 
något konkret av majoritetens 
budgetförslag! 

Ordföranden i Samhälls-
byggnadsnämnden Tommy 
Andersson (M) liknar de 1300 
underskrifterna för Göken, vid 
”att göra en höna av en fjäder”. 
Detta tyder på en stor arrogans 
mot de människor som engage-
rat sig!

Istället för att dra ner på verk-
samheten vill Socialdemokra-
terna att Göken upprustas och 
blir en ännu bättre mötesplats, 
med restaurang!

Socialdemokraterna i Ystad önskar  En God Jul & Ett Gott Nytt År
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i kommunfullmäktige för att 
få fart på Ystads kommun. 
Tyvärr säger alliansen nej till 
dessa.

Vi socialdemokrater kom-

mer fortsätta att lägga det ena 
förslaget efter det andra för att 
Ystads kommun ska utveck-
las under nästa år. Vi är inte 
nöjda med hur det har gått för 

kommunen. Det behövs göras 
mycket mer. Även om vi är på 
slutet av detta år är blicken rik-
tad mot framtiden.

Jag vill därmed önska dig en 

riktigt God Jul och ett Gott 
Nytt År.

Roger Jönsson

Ledare forts. . . 

Socialdemokraternas uppfatt-
ning är att majoritetens bespa-
ringar slår dramatiskt mot äldre 
och sjuka. Det är de här grup-
perna som behöver mest hjälp 
och stöd. Här kan man verkli-
gen prata om kärnverksamhet.

De borgerliga tycks ha upp-
fattningen att pensionärerna är 
en grupp som man kan klämma 
åt! Besparingarna och taxehöj-
ningarna inom Social Omsorg 
har udden riktad mot äldre och 
sjuka. Det är tryggheten som 
ska kosta! 

Trygghetslarmen höjs från 
125 kr till 200 kr per månad. En 
obetydlig summa för ett välbe-
talt kommunalråd, men för en 
pensionär med låg pension blir 
det ingen guldkant.  Vill man 
slippa att se sin pension naggas 
i kanten måste man säga ”Nej 
Tack” till larmet. 

Men det är inte nog med det, 
man ska också betala en instal-
lationsavgift för larmet om du 
vill känna dig trygg. Vill du 
känna dig trygg när du ska gå 
ut och behöver en rollator får 

du punga ut med 500 kr, samma 
är summan om du behöver låna 
en rullstol. Ponera att en person 
behöver 3 olika hjälpmedel, då 
åker man på en avgift på 1500 
kr. Detta kan medföra en kost-
nadsökning för en pensionär 
på över 2000 kr! I högsta grad 
onödigt och orättvist!

Konsekvenserna för männis-
kor som avstår från hjälpmedel 
kan bli, försämrad livskvalité 
och ökade kostnader för insat-
ser inom Vård och Omsorg. 

Kommunalrådet har sällan 

försuttit en chans att prata om 
kärnverksamhet och att det ska 
man minsann satsa på. Men 
Kristina Bendz (M), sanningen 
är en helt annan, det är här ni 
sparar. De löften som ni sprider 
i er propaganda har väldigt kort 
bästföredatum!

Det är beklagligt att den sty-
rande majoriteten inte ens vill 
bemöda sig om att redovisa 
vilka besparingar som man tän-
ker genomföra. Det kan bara 
tolkas som att man har något 
att dölja. Tillvägagångssättet är 
både odemokratiskt och otill-
ständigt.

Mindre till eleverna?
AV INGRID EK

Barn- och 
Utbildnings-
nämnden ord-
förande sa på 
kommunfull-
mäktige att 
barn- och elev-

resursen ligger stabilt. Det är ett 
konstigt uttryck när summan i 
och för sig ligger på motsvaran-
de nivå som den gjort i fl era år, 
men den ska idag täcka mycket 
mer än tidigare då reglerna för 
att få tilläggsbelopp är mycket 

tuffare. Oavsett vad man kallar 
det vill vi i socialdemokraterna 
ge mer pengar till verksamheten 
i skolan (barn- och elevresurs) 
och då menar vi inte bara de ex-
tramiljoner vi tilldelat Barn- oh 
Utbildningsförvaltningen  i de-
ras ram utan även se över och 
försöka omfördela inom tillde-
lad ram. Är man överens mel-
lan rektor och förälder att det 
behövs sättas in stöd så ska det 
göras. Man får aldrig skylla på 
att det inte fi nns pengar.

Roger Jönsson och Adrian Magnusson, som tillsam-
mans med Cecilia Magnusson-Svärd utgör arbetar-
ekommunens EU-valtrojka, berättade för Österlens 
S-förening den 20 november från ett besök i Bryssel.  
Det var ca 20 deltagare från Skåne som under tre da-
gar besökte EU:s ”huvudstad”.  Gruppen träffade Mari-
ta Ulvskog, som är vårt förstanamn, och avgående Gö-
ran Färm samt en av S-gruppens sakkunniga. Vidare 
ingick ett besök på det gemensamma lobbykansliet för 
LO-TCO-SACO där chefen för kontoret, Per Hilmersson, 
berättade om verksamheten. De fi ck en bild av hur EU-
parlamentariker arbetar och konstaterade att den so-
cialdemokratiska gruppen genom samarbete lyckats 
få viss framgång i en rad frågor, även om Europapar-
lamentet domineras av de borgerliga partigrupperna.  
Laval-domen diskuterades mycket och ILO menar att 
EU-domstolens utslag är felaktigt då det kränker för-
eningsrätten.  Mycket politiskt arbete i Bryssel syftar 
till att få framgång för att svenska kollektivavtal skall 
gälla fullt ut i Sverige.  Förbud mot brytning av olje-
skiffer och den ekonomiska krisen som satt sina klor 
i Europa är högaktuella frågor och när det gäller det 
sistnämnda kanske särskilt en europeisk ungdoms-
garanti mot arbetslöshet. Förutom detta så kunde det 
konstateras att den socialdemokratiska gruppen med 
all sannolikhet kommer att utse parlamentets talman, 
den tyske socialdemokraten Martin Schultz till vår par-
tigrupps kandidat till ordförande i EU-kommissionen. 
Detta med syftet att ge väljarna en tydlig ”huvudkan-
didat”.

Den 25 maj nästa år så är det dags att ge Europapar-
lamentet en socialdemokratisk majoritet.

Äldre och människor i behov av vård
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Inför Europaparlamentsvalet är det viktiga att valet skall handla 
om politik: varför det är viktigt att det blir fl er socialdemokrater 
i parlamentet.  För vår del handlar det inte om EMU eller andra 
trista frågor med EU utan just om detta att få socialdemokratiskt 
infl ytande över EU-politiken, särskilt:
● Tillväxt och jobb
● Sätta i gång industrin med investeringsprogram
● Ungdomsgarantin – max 4 månader i arbetslöshet
● Ett socialt protokoll vari kollektivavtalen och andra sociala 

rättigheter likställs eller kanske ges företräde framför de 
grundläggande ”friheterna” enligt Lissabonfördraget

● Skatt på fi nansiella transaktioner - Tobinskatten 

Vi socialdemokrater vill inte bara något i Ystad, i Skåne och i 
Sverige utan också i Europa.  Då är det viktigt att det sitter soci-
aldemokrater i EU-parlamentet.  Allt vad man bestämmer i EU 
påverkar väljarnas vardag, från barnmat, utformning av djurstal-
lar till badhusbygge. Men även kommunens roll som arbetsgi-
vare, gränsdragning mellan privat och offentlig verksamhet och 
konkurrensregler är EU-påverkade. Undersökningar visar att 60 
procent av alla beslut i kommunen – 50 procent i regionen – på-
verkas av EU.

Hälften av dessa procent genom direkt lagstiftning (”direktiv” 
och liknande) återstående hälft genom rekommendationer, riktlin-
jer och ekonomiskt stöd.  Än en gång, det är viktigt att det blir fl er 
socialdemokrater i Bryssel som driver på utvecklingen åt rätt håll. 
Arbetarekommunen kommer att starta studiecirklar i ämnet, så att 
du kan känna dig säker när du argumenterar för vår sak. 

Men redan nu kan vi alltså säga – låt valet till Europaparlamen-
tet den 25 maj nästa år handla om politik!

Adrian Magnusson och Bo Widegren

Kommunfullmäktige har nu 
beslutat om hur fördelningen 
av budgetmedlen för 2014 ska 
se ut. Den behandlar hur fram-
tiden ska se ut för många med-
borgare. Den påverkar mångas 
vardag. Det kan handla om 
förskolan och skolan, om att 
våra äldre ska ha en trygg och 
givande vardag, om underhåll 
och skötsel av fastigheter och 
gator och grönområden, om hur 
våra föreningar ska få sin verk-
samhet att fungera. 

Det socialdemokratiska för-
slaget har sin utgångspunkt i 
de åtgärder som vi anser nöd-

vändiga för att samhället ska bli 
bättre och mer rättvist.

Det förekommer idag en stor 
debatt i samhället kring hur sko-
lan fungerar eller borde fung-
era. De fl esta är nog överens 
om att vuxennärvaron i skolan 
måste öka. Socialdemokraterna 
anser att det behövs mer per-
sonal och mindre barngrupper 
i skola och förskola, speciellt 
under de första åren i skolan. Vi 
tror också att det är viktigt att 
slå fast betydelsen av att ha till-
gång till ”nattis” för de föräld-
rar som arbetar på obekväma 
tider. Många föräldrar upplever 

att deras barn inte får tillräck-
ligt stöd i skolan, skolresultaten 
försämras och risken för att inte 
bli behörig till gymnasiet ökar.

Vi måste få igång ett mycket 
kraftfullare arbete i syfte att 
minska ungdomsarbetslöshe-
ten. Vi har nu startat upp ett 
arbete med praktikplatser, men 
döm om vår förvåning när 
kommunalrådet tycker sig vara 
nöjd med detta!  Det är dags att 
ta nästa steg, som vi menar är 
trainee-anställningar, där man 
varvar praktik med utbildning. 
Varför inte göra som Trelleborg 
och starta ett nära samarbete 
med företagen. Det går att göra 
skillnad, men då måste viljan 
till förändring fi nnas. 

Socialdemokraterna vill också 
genomföra en garanti för som-
marjobb åt 16-och 17-åringar. 
Detta är en viktig markering för 
vår syn på ungdomarna. De be-
hövs i arbetslivet!

Kulturen är viktig för att 
medborgarna ska må bra. Ystad 
har av tradition ett brett utbud 
av olika kulturinslag. 

Socialdemokraterna vill att vi 
utökar kulturlivet med en ”Kul-
turnatta”. Vi tror att det fi nns 
mycket att hämta i inspiration 
för en sådan satsning och vi vet 
att det fi nns både personer och 
föreningar med många kreativa 
idéer.

Barn och unga i centrum

Siw Olsson lämnade oss, familj och vänner, den 23 oktober efter en kort tids sjukdom, i stor sorg och 
saknad. Siw blev 73 år.

Siw var en förgrundsgestalt inom arbetarrörelsen i Ystad, men även i Skåne. Hon var kassör i Ystads 
arbetarekommun i nästan tre decennier. Siw var aktiv också i andra grenar av arbetarrörelsen; i ABF, 
Surbrunnsparken, som ordförande i östra socialdemokratiska föreningen och Ystads s-kvinnor, ledamot i 
valberedningen för Skånes socialdemokratiska partidistrikt, listan kan göras ännu längre. Hon hade även 
förtroendeuppdrag i kommunen, bl.a. i kommunfullmäktige och kommunstyrelsen. Under senare år satt 
hon med i Ystads församlings kyrkofullmäktige

Siw var Ystads arbetarekommun personifi erad. Inget var omöjligt för Siw. Hon satte upp valbockar i 
valrörelsen, reparerade våra lokaler och stugan i Sandskogen. Hon var en mästerlig ”matmamma”. Inför 
1:a maj lade hon in 10 sorters sill till den traditionella sillafrukosten för ett 70-tal matglada partikamrater. 
Alltid med samma entusiasm och glädje tog Siw sig an alla möjliga och omöjliga arbetsuppgifter.

Ibland kunde Siw uppfattas som barsk, särskilt när det gällde användandet av arbetarekommunens 
kassa. Bakom den barska fasaden fanns alltid ett hjärta av guld, parat med ett klingande skratt och pil-
lemariska kommentarer.

Alla människors lika värde var en självklarhet för Siw och som hon omsatte i sin livsgärning. Man kan utan vidare påstå att hon levde 
sitt liv i samklang med grundläggande socialdemokratiska värderingar.

Vi är många som djupt saknar vår trofasta, vänsälla och omtänksamma Siw.
Vi minns Siw med värme och glädje i våra hjärtan.

Stefan Malmberg
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Mycket diskuteras kring gruppstorlekar och lärartät-
het och det är viktiga frågor. Men kärnproblemet i 
dagens skola ligger inte i detta fenomen. Vi har en 
Utbildningsminister som nu måste backa de fl esta ut-
talanden han gjort. Att riskbolagen vill tjäna pengar 
kunde han inte tro, att barn- och elevresursmodellen 
som staten anser vara en nödvändighet för att frisko-
lorna ska få rätt ersättning slår fel och leder både till 
överkompensation och att vissa friskolor undviker på 
olika fula sätt att ta in elever som behöver stöd för-
stod han inte. Att kommunens skolor måste sätta in 
extra, extra stöd till barn som först valt friskola och 
sedan väljer kommunal har han inte heller förstått. 
Kan man fortsätta vara utbildningsminister när han 
missförstod konsekvenserna av allt han trodde på?

Christer Ståhl lämnade oss hastigt. Han har funnits med i partiet på framträdande poster under drygt 
ett halvsekel. Han var en av s-partiets mest erfarna politiker. Han hade ett gediget intresse och stor 
kunskap om arbetarrörelsen. 

Christer inledde sin politiska bana i SSU där han var ordförande i Ystadklubben Lucifer på 1960-
talet.  Därefter tog han steget över till moderpartiet och blev ordförande för socialdemokraternas 
tjänstemannaförening som var partiets förening för dem som inte tillhörde något LO-fack. 

Christers politiska begåvning togs väl tillvara av partiet. Han har anförtrotts i stort sett alla tunga 
uppdrag i kommunen. Bl.a. var han ledamot i kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. Han har 
varit ordförande i ett antal kommunala nämnder. Vid sin bortgång var han ordförande för kommun-
revisionen, ett uppdrag som han med sin breda kommunala erfarenhet var särskilt lämpad för. 

Kultur och folkbildning låg honom varmt om hjärtat. Som ordförande i kulturnämnden fi ck han 
möjlighet att driva kulturfrågorna och bidrog till att befästa Ystad som en ledande kulturstad.

Christer var en skarp debattör med stor intellektuell skärpa. Han var därtill en mycket vänlig per-
son som hade lätt att få kontakt med medborgarna. Det var svårt även för en politisk motståndare att 
inte fångas av Christers charm.

Christer var sällan nödbedd att ställa upp ideellt när så krävdes. Ideellt arbete såg han som ett sätt 
att umgås och utvecklas som människa. 

Trots sitt långvariga engagemang i partiet stagnerade han aldrig i sina politiska tankebanor. Han blev en mentor får många av partiets 
yngre medlemmar.

Socialdemokraterna hedrar Christer Ståhls minne.
Leif Haglund

Investeringar för människor
På investeringssidan ser vi nu 
att majoriteten sviker ytterli-
gare ett vallöfte, nämligen om-
byggnad av Regementsgatan. 
Det fi nns ett stort behov av att 
få en säkrare trafi kmiljö för gå-
ende och cyklister. Dessutom 
behöver få en annan utformning 
med mer gröna inslag, i form av 
trädplanteringar. 

Vi socialdemokrater undrar 
hur många olyckor till som ska 
hända innan majoriteten vaknar. 
Att som nu gör skjuta ombygg-
naden till efter 2017 är att svika 
både väljare och de oskyddade 
trafi kanterna.

Socialdemokraterna har tidi-
garelagt ombyggnad av Nor-
reportskolan för miljöåtgärder i 
form av förbättrad ventilation. I 
media möts vi dagligen av in-
slag kring den dåliga miljön i 
skolan. Därför menar vi att bra 
miljö för våra barn borde vara 
prioritet nummer ett.

Vi vill också satsa på att byta 
ut lekredskap för barnen i snab-
bare takt än majoritetens för-
slag. Det är en risk med lekplat-
ser som inte underhålls. Därför 
bör det fi nnas ett kontinuerligt 
underhåll av lekplatserna. 

Verdandi anordnar

Julfi rande
på Klostergården

Julafton, mellan 13:00-16:00

Det är gratis att komma och äta julbuffé.

För de som behöver skjuts går det att ringa

Taxi Kurir
 och beställa  ”kyrkbil” 

kostnaden är 20 Kr/person

tel nr till Taxi Kurir är

0411-58 58 58

Styrelsen Verdandi Attack.
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Distriktskongressen 12-13 april 2014
Partimedlemmar och s-föreningar/klubbar/SSU har 
möjlighet att lämna in motioner till distriktskongres-
sen. Motionerna ska behandlas av AK före det de 
insänds. Det görs på AK-mötet 30/1. AK-styrelsen vill 
ha in era motioner senast 13/1 2014! Maila motionerna 
till leif.haglund@spray.se 

Distriktskongressen ska även välja distriktsstyrelse, 
VU, revisorer, Förtroenderåd, valberedning. Alla 
partimedlemmar har nomineringsrätt och är dessutom 
valbara till distriktsuppdragen. AK-styrelsen vill ha 
in era nomineringar senast 13/1. Maila även dessa till 
leif.haglund@spray.se 

AK ska representera med 10 ombud på distriktskon-
gressen. De utsedda ombuden kommer att delta på 
kongressen i Malmö, som är under två dagar, samt par-
tidistriktets valkonferens till hösten då man ska välja 
vilka som ska ha regionala uppdrag för mandatperio-
den 2015-2018. AK-styrelsen vill ha in era förslag på 
ombud senast 13/1. Skickas till samma mailadress som 
ovan. 

AK:s julmöte 12 december 

Dagordning 
 1. Mötet öppnas 
 2. Justerare 
 3. Fastställa röstlängd 
 4. Dagordning 
 5. Fastställa AK:s budget för 2014 
 6. Fastställa AK:s verksamhetsplan för 2014 
 7. Fastställa nomineringarna till Regionfullmäktige- 

och Riksdagslistorna 
 8. Information om distriktskongressen 12/4 2014 
 9. Övrigt 
10. Avslutning 

Efter mötet bjuder AK på julmat. 

AK-mötet 30 januari 2014 

Dagordning 
 1. Mötet öppnas 
 2. Justerare 
 3. Fastställa röstlängd 
 4. Dagordning 
 5. Behandling av motioner till distriktskongressen 

12-13 april 
 6. Nominering av kandidater till distriktsuppdrag 
 7. Utse 10 ombud och några ersättare till distrikts-

kongressen 
 8. Information om AK:s valrörelse för EU-valet och 

allmänna valet 
 9. Information om arbetet med kommunala hand-

lingsprogrammet 
10. Övrigt 
11. Avslutning 

Nomineringar till AK-uppdrag 

Valberedningen vill ha in nomineringarna till AK-
uppdrag (styrelsen, revisorer, utskotten, ombud till 
ABF-Österlen och Surbrunnsparkens ek förening 
m.fl .) senast 10 februari 2014. Skickas antingen per 
mail till leif.haglund@spray.se eller per post till:

Ystads Arbetarekommun,
Surbrunnsvägen 24,
271 40 Ystad.  

Den som nu innehar uppdrag i AK men som vill 
lämna detta, ska till valberedningen skicka in sin 
avsägelse senast 10 februari.                                            

Valen förrättas av AK:s årsmöte 27 mars. 

Delta i remissarbetet om nya
s-programmet för Ystads kommun 

Arbetarekommunen samlades till en heldagskonfe-
rens i Balkåkra Folkets Hus härom veckan för att 
upprätta förslag till nytt kommunalt handlingspro-
gram för nästa mandatperiod. Det här underlaget 
håller nu på att sammanställas till en remissut-
gåva som ska skickas ut till s-grupperna i kom-
munala organ, socialdemokratiska föreningar och 
klubbar m.fl . i början av januari för synpunkter.                                                                                         
                                                                               
Alla partimedlemmar har möjlighet att delta i remiss-
arbetet. Lägg ett mail till leif.haglund@spray.se om 
du vill ha ett exemplar av remissen. 

I februari kommer styrelsen att anordna ett AK-möte 
för diskussion om innehållet i remissen. Här har 
partimedlemmarna möjlighet att ställa frågor till våra 
ledande kommunpolitiker om förslagen i handlings-
programmet. 

Handlingsprogrammet fastställs på ett AK-möte i 
april. 



Kalendarium
Torsdag, 12 december 
AK:s julmöte.  
Cabinen, Ystads Folkets Park, kl 19.00 

Lördag, 18 januari 
AK:s kvartalskonferens för kommunfullmäktigegruppen 
m.fl . 
Nya Rådhuset Ystad, kl 09.00 

Lördag, 25 januari 
Valmöte för fastställande av kommunfullmäktigelistan. 
Norreportskolans matsal, kl 09.00 

Torsdag, 30 januari  
AK-möte för behandling av motioner, val av ombud och 
fastställa nomineringar till distriktskongressen.  
Cabinen, Ystads Folkets Park, kl 09.00 

Lördag, 15 februari        
Partidistriktets valkonferens för att fastställa region- och 
riksdagslistorna. 
AK:s 10 ombud deltar. 
Tid och plats meddelas senare 

Februari  
AK-möte för diskussion om kommunala handlingsprogram-
met 2015-2018. 
Dag tid och plats meddelas senare 

Torsdag, 27 mars 
AK:s årsmöte med stadgeenliga ärenden.  
Cabinen, Ystads Folkets Park, kl 19.00 

Information från socialdemokraterna i Ystads kommun.
Ansvarig utgivare: 
Roger Jönsson
rogerjonsson.s@gmail.com

Annonser:
Ulf Lindgren
ulf0411-15845@telia.com

Foto/bild:
Medlemmar

Ystads Arbetarekommun:
Surbrunnsvägen 24,
tel: 0411-103 88
www.socialdemokraterna.se/ystad

e-post:
socialdemokraterna.ystad@telia.com

För senaste nytt
Besök oss på nätet

www.socialdemokraterna.se/ystad
Ystadsossar på Facebook

Bli medlem
Ta ställning för en bättre framtid.

För alla. Engagera dig i dag.

Som medlem i Socialdemokraterna väljer 
du själv hur aktiv du vill vara.

Antingen väljer du att vara medlem för att 
visa ditt stöd för våra grundidéer och få 

information om vår politik.
Eller så kan du delta i t ex studiecirklar, 

seminarier, utåtriktad verksamhet och i att 
utveckla vår politik på olika områden.

Oavsett vilket är du som också vill att alla 
ska kunna få en bättre framtid välkommen 

till oss socialdemokrater i Ystad. 

Ta kontakt med vår medlemsansvarige

Thomas Micha
på telefonnummer: 073-340 34 52


